

No. 25702. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF INDIVIDUALS WITH REGARD TO AUTOMATIC PROCESSING OF PERSONAL DATA. CONCLUDED AT STRASBOURG ON 28 JANUARY 1981¹

N° 25702. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PERSONNES À L'ÉGARD DU TRAITEMENT AUTOMATISÉ DES DONNÉES À CARACTÈRE PERSONNEL. CONCLUE À STRASBOURG LE 28 JANVIER 1981¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on:

23 October 1989

DENMARK

(With effect from 1 February 1990. With a declaration of non-application to the Faeroe Islands and Greenland.)

Certified statement was registered by the Secretary-General of the Council of Europe, acting on behalf of the Parties, on 16 March 1990.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :

23 octobre 1989

DANEMARK

(Avec effet au 1^{er} février 1990. Avec déclaration de non-application aux îles Féroé et au Groenland.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe agissant au nom des Parties, le 16 mars 1990.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1496, p. 65, and annex A in volume 1525.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1496, p. 65, et annexe A du volume 1525.